
Bystra, 25/01/2022

Przewodnic>łCy Rady p. Marciji Kwiatek i Wójt. Gmmy Wilkomce p. Janusz Zemanek

Wnioslcorilawcy: nJA&j podpjsani Mieszkańcy Gininy WJIkowice

2.

Pet5rcja ws udzieleń ja wy jai n Jen dot, budowy 3 hoteli apartanientowycłi w Bystrej
w^[h^

^v'^"
My, niżej podpisani mie&zkańcy BysArej, żq4amy wyja.sn ienia, dlaczego w trakcie procedowaTtia
pozwoleiiia na budowa kompieksy trzech hatetj apaitam^ntowych na <feiałce 1033/6, władze Ominy;

3 zrezygiiowaly z analiz>r nrplywit na środowisko mwestycji zlokalizowanej na terenie otulonyni
obszarem Natura 2000, Pomimo, iż Sanepid i RDOŚ wydały opłaię o braku koniecznoicj analizy,
Gmina powinna zażądać wykonania analizy, dzięki czemu strony^ tj, mieszkańcy^ tnicliby prawo
wypowiedkzieć się w sprawie?
odstąpiły od naiiczenia aplaty za pozwolenie na wycinkę I3S drzew, co tiiydziło budżet Gmmy na
uszczuplcoie docłródu?

3. pnted pFws-tapieniem do realizacji projektu o tak znaczących faonsekw-eacjach dia mie&Łk^ńców
i środowiska nie pra^pT ow&4%ow konsuttacji społeczn^h? Zaniechano icb pRcprowadzenifl
pofnimo dającej taką możliwość treści art 5a ust I Usiany z dnia 8 marca 1990 r. o sam(>r?^dzie
ipiłiimym . Dz. U, 2021. 0J372 l.j. i zapisów zan-artydi w UCHWAŁA NR XXXL''264/2013
RADY GMINY WILKOWCE z dnia 27 hlcgo 2013 r. w sprawiezasad J trybu pneprowadzwła
konsultacji społecznych z nuesa^ancami; wójt, 10 radnych l 100 mie$, 'kańców
h.tlfiSli^hU.Li^nyi 3kowicc, fin n.pl/i e^sewisy/pl ikj^39771 257v^sion=: . O

Ponadto, żadaniy:
l. iaiformacji z jakiego zwolniwtia z podailku i liuiych opiat skorzystał w latach 20 S &, 2019, 2020 i

2021 r. właściciel Magnuss i działka 1033/6 (na której teraz buduje si? h&tete apareaniejitowc) i
czy wystąpi! o kolejne zwolnienia w2022r'?

2. w^'jaśmcnia czy zasadna była zmiana planu zagosp&darowauia w czenycu 2019r., która
podwyższyła makgytnalrt^ ^'soko&ćdfa terenów UT4 r>a i5m. Skutlswm tej decyzji jest
fozbiófka domków Eetniskowycb i budowa apartaraentowww,

3. inforn-uacji. kiedy radni Mstali poinformowani przee Wójta o pl&rtach inwestycyjnych konipleksu
trzech hoteli apartainentowych na ({itlatde 1033W

I.
2.
3.

Dodatkowo, prosimy o sprawdzenie;
Jakie fankcje usdigowe będg na partense apartaaientowców?
Czy iow&stor podał faktyczne zapottKćbowanie na wodę dla rzeczywistych potrzeb inweatycji?
Jaką ilość odpadów podał liiwestor - w pozwoleniu na budowę deklaruje 50% obłożenie
afiartamentów hotó]owycłi, w przypadku umiany tego iia mieszkań Ja produkcja odpadów wzrośnie
na sfciitek 100%. obtoasenla miessskaA,,

4. Jak iti\vcstycja współgra z planem rozn'ojy gininy Wilkowicc i Bystrej?

Wyrażainy chęć spotkania się z Inwestorem i władzami Gminy w tym temacie,

Nie ^. raż<i(ny zgody na publikację OEI stronach iatemetowyeh naszego adresata, danych podniiołu
wnoszącego oraz osobo^ch.


